
    
 用户名   密 码      注册 | 遗忘密码? | FAQ

    

    论文快速检索:    高级检索
 检索 

首页 期刊介绍    编委介绍 投稿须知 读者服务    链接 联系我们 English  

论文 扩展功能 

本文信息

Supporting info 

PDF(125KB)

[HTML全文] 

参考文献 

服务与反馈

把本文推荐给朋友   

加入我的书架 

加入引用管理器 

引用本文 

Email Alert 

文章反馈 

浏览反馈信息 

本文关键词相关文章

钛合金

人工模拟体液

本文作者相关文章

张新平

于思荣

何镇明 

PubMed

Article by 

Article by 

Article by 

新型牙科用Ti合金人工体液中电化学腐蚀研究

张新平，于思荣，何镇明 

吉林大学汽车材料教育部重点实验室，长春 130025；吉林大学 材料科学与工程学院，长春 130025 

摘要： 

利用电化学方法研究了新型牙科用Ti合金在Hank's人工模拟体液的腐蚀情况.XPS分析表明该合金表面形成的氧化膜为Nb 2O 5、Mn 2O 3、TiO
2，实验表明：由于在空气中形成了这种致密的具有保护性的氧化膜，在Hank's人工模拟体液中合金的自腐蚀电位正移到0 45～0 59 V，并出现

钝化现象.虽然Cl -虽然可以加速氧化膜的溶解，但阳极化曲线表明在Hank's人工模拟体液中新型牙科用Ti合金的氧化膜依然可以保持完整；腐蚀速

度表明在Hank's人工模拟体液中新型牙科用Ti合金耐腐蚀级别为优.  
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ELECTROCHEMCAL CORROSION OF NEW DENTAL TiALLOYS IN AN ARTIFICIAL BODY FLUID

XinpingZhang

Abstract: 

Corrosion performance of new dental Ti alloys has been investigated through electrochemical measurements in Hank's artificial body 
fluid.XPS showed that oxide film formed on the surface of those alloys consists of Nb 2O 5,Mn 2O 3 and TiO 2.The experiment 
results suggested that free corrosion potential of those alloys move to 0.45 V～0.59 V in Hank's artificial body fluid due to the formation 
of compact film with good protectiveness,and thus passivation is occurred.Although Cl - can accelerate the dissolution of oxide film，

however anodization curve showed that the oxide film was integrate after anodization measurement.Therefore corrosion resistance of 
the new dental Ti alloys in this fluid is excellent.  
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